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1. Otvorenie, vollba n6vrhovej komisie, overovatefov z6pisnice a zapisovatellky

rnad sPlatn'.ich k 16'6'2008

n6j 2008
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11. Ndvrh projektu ,,Miniihrisko Lamad"

12. Stanovisko miesineho kontror6rak n6vrhu z6vere(n6ho irdtu tvtc gA.-tarrrad zarok200l

13. N6vrh na scn-v6,lenie z6verc6n6ho ridtu Md Ba-Lamad zarok2007

14. N6vrh ra*.o,,Jh" planu dinnosti MR a MZna2'polrok 2008

15. N6vrh RegionSrneho zdruZenia- mestsklich dasti hravndho mesta SR Bratislavy na vydanie

z*kona,ktorymsameniadopl i laz6konSlovenskejnarodnej . rady(: .3v7lL990zb"ohlavnom
meste slovenskej republiky Bratislave v zneninerkorsi.h predpisov a menia a dopiilajri niektor6

zhkonY
16. N6vrhna nakladanie s nehnutelln;im majetkom-

1,7 " Informdcia o moZnosti prepojenia Dribravky aLamada

1g. N6vrh institucion5rneho odelenenia materske.i skoly ( origin6lne kompetencie samospr6vy)od

zitdafinei Skoly (rrenesen;i vfkon 5t6tne'i spr6vy)

8 .
9 .

polrok 2008
ia alkoholic[ich n6pojov na verejne pristupn;ich

N6vrh YZN d.312008 o dodrZiavani distoty a poriadku nauzemiMe Bratislava-Lamad

N6vrh YZN d.412008 o podmienkactr evidovania a dri'ania psov nafzemi Me Bratislava -

kffiil"r* t,.5l200g,ktonim sameni a dopiiavzNd.l/2005 o poskytovani dot6cii v zneni vZN

().212007
10.

1 9 "
24.
2r "

Rdzne
Interpel6cie Poslancov
Zixer



K bodu 1- Otvorenie, vol'ba nfvrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice, zapisovatel'ky
Starostka Mgr. OIga Kelto5ovS otvorila zasadnutie MZ a privitala pritomnych poslancov
a predstavitellov Mestskej policie. Ospravedlnila za neridast' na zasadnutiMZ JUDr. Mareka Bartovida
a za neskorf prichod RNDr. Du5ana Akantisa, JUDr. Petra Groma, Mgr. Mrlriu eadikovri.
Do nSvrhovej komisie starostka navrhla: MVDr. Pavla eecha a Mgr. Mririu Imrichovf
Za overovaleliov z6pisnice navrhla: Mgr. Martu Jany5kovri a Ing. Daniela Valentovida, CSc.
Zapisov atellka: Mgr. Jana Ristvej ov6
O predloZenom n6vrhu dala starostka hlasovat'.
Prftomnych poslancov: 9
Zaz 9 - Mgt. Richard ianaky, MVDr. Pavoi iech, Mgr. Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kov6, Ing.
Ludovft Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Mhria Pikulikovri, trng. Daniel Valentovid CSc., JUDr"
Jrilia Ondri5ovri
Zdfialsnz 0
Prot i :0
Nehlasoval:0
Starostka Mgr. OIga Kelto5ovS pod'akovala predstavitetom Statnel policie (p. Balog a p. Peteri), ktori
pomahali pri prevoze obyvateliky Mi BA-Lamad do zdravotneho zariadenia, za dobrir spolupr6cu.
Pod'akovanie im vyjadri aj pisomne.

K bodu 2 - Schvilenie programu
Starostka Mgr. Ol'ga Kelto5ov6 ozrejmilaprogram anavrhlazarudit a upravit'body programu takto:
doplnit' 16g) - Ziad,osf o pozastavenie odpredaja pozemkov Ing. Anne Nemiekovej - p. Miroslav
Sykora

18a) - Nrivrh na zriadenie komisie na preSetrenie sfaZnosti p. Ing. Hammela
18b) - Ndvrh na zriadenie komisie na pre5etrenie st'ainosti p.Ing. Hammela
18c) - Nfvrh na zriadenie komisie na pre5etrenie st'aZnosti p. Ing. Hammela

stiahnut' 9) - N6vrh VZN ().412008 o podmienkach evidovania a drlania psov na uzemi Me Bratisl ava -

Lama(,
Mgr.Ing.R.adoslav Olek56k Liadal zaradif bod 16h) Ndvrh Ziadosti o prendjom pozemku- TJ pri SAV
p. starostka dala o navrhnutych zmenhch pro gramu hlasovat'
Za: 9 - Ivlgr. Richard ianaky, MVDr. Pavol eech, Mgr. Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kov6, Ing.
Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. R.adoslav Olek5ak, Mhria Pikulikov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr.
Jrilia Ondri5ovi
ZdrLzlsa:0
Prot i :0
Nehlasoval:0

K bodu 13 - Nfvrh na schviilenie zhverein6ho riitu Md Ba-Lamai za rok200V
Starostka poliadala o prerokovanie tohto bodu nakotko je pritomn6 p. auditorka Ing. Dagmar
Prochdzkovh am6ile zodpovedaf pripadn6 otinky poslancov. N6sledne ozrejmila, Le zdveretnli {rdet bol
spracovanlf v zmysle zilkana d,. 58312004 o rozpodtoqfch pravidlSchuzemnej samosprdvy aZe vysledok
rozpodtov6ho hospodfuenia Me Lamad vroku 2007 predstavuje prebytok 26 162 698,80 Sk, bilancia
beZn6ho rozpodtu vykazuje prebytok 13794 000,- Sk akapit6lov6ho rozpodtu 12368000,- Sk aZe
v materi6ly je aj n6vrh ako tento prebytok irdtovne rozdelit' - 2 620 000,- Sk do rezervn6ho fondu
a23 542 698,8 na ridet ako nerozdeleny zisk. Informovala taktiel,, Ze MR doporudila tento materiiil
schvrilif. N6sledne otvorila diskusiu. Ing. Daniela Valentovida, CSc. zaujimalo, do v praxi znarrcnft
ustanovenie, Le sa p. audftorka nezrldastnila fyzickej inventury majetku k31.12.2007 anemohla teda
potwdit' pohfad6vky v d6sledku obmedzenia rozsahu jej pr6ce zo strany ridtovnej jednotky, a di je teda
proces vyhotovenia spr6vy nez6visl6ho audftora kompletny. Ing. Prochddzkov6 reagovala t!m, Le sa



inventriry nezridastnila, Le podla zhkona o irdtovnictve a auditoroch je auditor povinn;i sa zirdastnit'
inventirry majetku azdvazkov - existujii v5ak aj nilhradne sp6soby, ktorymi sa d6 majetok overit', av5ak
jej boli predloZen6 tak6 podklady, ktor6 boli v rczpore sfdtovnou evidenciou, diLe rnajetok nebol
overiteliny. F. starostka ozrejmila, Ze v5etky vfhrady, ktor6 poslanci majir alebo klor6 p. auditorka do
konca kalend6rneho roka zisti budeme povinni dat' do tohto termfnu do poriadku. TaktieZ informovala,
Ze v minulom roku odi5lo vela zamestnancov z ekonomick6ho aj priivneho oddelenia a tfto mali na
starosti pr6ve inventafizttciu majetku, sp6soby evidovania majetku a sp6sob ridtovania. Pr6ve tieto sme
p-ovaZovali za nedostatodn6 a Liadali sme aby tieto zSlelitosti dali do poriadku pred svojim odchodom.
Udtovnfctvo aevidencia majetku boli vo vellrni zlom stave"Aj ztychto d6vodov sme nernali ddveru
k predch6dzajircemu auditorovi a pristupili sme k vyberov6mu konaniu na vfber novdho auditora,
samozrejme o tejto skutodnosti pl6nujeme informovat' komoru auditorov. Ing. Valentovid CSc. sa
zaujimal, di je n6dej, aby sa to dorie5ilo do konca roka, nado mu p. starostka odpovedala, Le je to na5a
povinnosf an6sledne vyjadril pod'akovanie p. auditorke zajej stanovisko apoukazanie na stav veci,
ktory je potrebn6 zlep5it'. Ing. Frochhzkovd informovala, Le vypracovala supis z|vaLnych nedostatkov,
ktor6 pokial' budri odstr6nen6, vyjadri svoj definitivny ndzor na ridtovnir zdvierku.Ing. IJudovit Ludenid
sa zaujima| di byvaly auditor postupoval v srilade som z6konom, nakoliko poslanci MZ sa spoliehali na
jeho ntnor. N6sledne sa zaujimal. predo je navrhovany prinos do rezervn6ho fondu aZ 2 520 000,- Sk
nakofko zo zilkona sme obmedzeni moZnost'ou vyvlivania tychto prostriedkov. Mgr. Ing. Radoslav
OlekSdk reagoval, Le podta jeho nilzoru je povinnost'ou preniesf l0 % z prebytku hospodarenia do
rezervn6ho fondu. N6sledne pouktnal v srivislosti s prijmami obce (vynos z dane z prijmov)na to, Le pfi
porovnani rokov 2006 a2007 - pokles o 2,3 miL Sk a je teda evidentn6, Ze mesto Bratislava nSmzniLilo
prijem o trito sumu, d6val to do pozornosti aviac by sa k tomu rdd vyjadril pri prekovani bodu d. 15.
Na zasadnilieMZ sa dostavil RNDr. Du5an Akantis - poiet poslancov: 10
Ing. Iludsyit Ludenid poloZil otinku, pre akhje Struktura prebytku - ohlladom 23 mil Ing. Martincov6
odpovedala, Le prebyok vznikol z2 ddvodov - 17 mil. dar spolodnosti The Port avkapit6lovych
vydavkoch zvy5ok.
Na zasadnatieMZsa dostavila Mgr. Mfria taifkov6 - poiet poslancov: ltr
Ing. Daniel Valentovid CSc. poLiadal p. auditorku o n6vrh ide5lneho pllnu v tejto zilleLitosti. P. Ing.
Proch6zkovS odpovedala, Le najlep5ie by bolo poverif zamestnanca ktory by urobil rekon5trukciu
ridtovnictva, riadne inventury majetku - hnutelln6ho a nehnutelln6ho, neplatidov a v5etky pohliaddvky
ktor6 m6 MU vodi fyzickym apr6vnickym osob6m. P. Starostkareagovala, Ze sme pred mesiacom
prijali p" Mi5ikovri.
O predloZenom n6vrhu uznesenia dala p. starostka hlasovat - v bode A s vfhradami, v bode B

LlltPqlH$fil;san Akantis, Mgr. Richard eanaky, MVDr. pavol eech, Mgr. M6ria Imrichovs, Mgr.
Marta Jany5kov6, Ing. IJudovit Ludenid, Mgr. Ing. Radosiav Olek56k, Mar,ia Pikulikov6, JUDr. Jrilia
OndriSov6
Zdrilal sz:2 - Mgr. Maria iadikov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
Prot i :0

K bodu 12 - Stanovisko miestneho kontrol6ra k nivrhu z6verein6ho rlitu VfC n.q,-Lamai za rok
2047
p. starostka otvorila diskusiu k tomuto bodu programu nado reagoval Ing. Daniei Valentovid, CSc. so
Ziadost'ou na p" kontrol6ra, aby informoval}dZ o kontrole pokladne, pokladnidnfch oper6cii s akcentom
na vyjku hotovostnych rihrad a ich frekvenciu ako i riplnost' dokladov, kontrolu zmliw na pr6ce a sluZby
rcalizovanl v roku 2007 av prvej polovici r. 2008 ataktiel. kontrolu dodrZiavania internej smernice
o verejnom obstar6vani, za rok 2007 aprv6ho polroku roku 2008, nakollko to zvy5i celkovf prehfad
poslancov o hospodilrenf MU. P. Starostka ozrejmila, Ze Ioto sa vzt'ahuje k bodu 6 rokovania, kde to
navrhuje doplnit'" Ing. Iludovit Ludenid poLiadal, aby spr6va kontrol6ra bola prepracovanh v zmysle
pripomienot kbod,r13, uby bolo jasne iopisan6 kde sri uloZend peniaze, ktor6 m6 k dispozicii Mi.
Mgr. Ing" Radoslav Olek5ak vyjadril srihlas s p. Ing. Eudovitom Ludenidom. N6sledne sa p. starostka



opfiala, di majri poslanci in6 n6vrhy ohlladom diastky, ktoru navrhuje p. kontrol6r previest do
rezervn6ho fondu - l0%.Ing. IJudovit Ludenid doporudil spr6vu kontrol6ra neprijat' a prepracovat' ju

vzmysle pripomienok kbodu 13 kovania, avpripade Le sa prijme, treba zarudil sridinnost riradu.
N6sledne dala starostka hlasovat' o uzneseni v zneni: Miestne zastupiteltstvo Md Bratislava - Lamai
A. schval'uje stanovisko miestneho kontrol6ra k nivrhu zdverein6ho rlitu Mi Bratislava - Lamai
za rok ZO0Z s pripomienkami, B. ukladd prednostovi MU spolupracovat' s auditorkou na
odstrdnenf nedostatkov vyplyvajricich zo zfverein6ho riitu na r.20A7 v termfne do 3L.12.2008' C"
ukladf hlavn6mu kontrol6rovi dopracovat' stanovisko k ziverein6mu rittu v jednotlivych
poloZkich v tabul'ke - n6vrh JUDr. Jirlie Ondri5ovej,
Zaz ll RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Maria iadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr" Pavol iech, Mgr.
Mfura Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovl,Ing. tr-udovit Ludenid, Mgr" ing. Radoslav Olek56k, M6ria
Pikulikov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov5, Ing. Daniel Valentovid CSc"
ZdrL,alsat 0
Prot i :0
Nehlasoval:0
p. starostka pod'akovala p. auditorke zatdasf na rokovaniMZ aj zapodanl vysvetlenie.

K bodu 4 - Situainf sprdva mestskej policie za mesiac mdj 2008
p. starostka na rivod poLiadala z6stupcov Mestskej policie o irvodn6 slovo k tomuto bodu programu.
Zdstupca Mestskej policie informoval, ie vmesiaci m6j 2008 Mestsk6 policia - okrskov6 stanica
Dribravka plnila beLny vykon sluZby a vyriesili skl6dku na Hodoninskej ulici. P. starostka pod'akovala
a otvorila diskusiu. JUDr. Jrilia Ondri5ov6 poZiadala o dastej5iu kontrolu okolia kostola Roz6lka
nakofko sa pri riom nach6dza mnoLstvo pivovych plechoviek, pet fliaS a krabidiek od cigariet - naima
v nodnfch hodin6ch tam pravdepodobne posed6vajri lludia. Mgr. Richard Canaky informoval, Le pred

dvoma tyLdnanibolo napadnut6 noZom dievdatko v starom Lamadi apoiiadal o dastej5iu kontrolu tohto
uzemia. JUDr. Jrilia OndriSov6 poznamenala, Le Zidiny by mali byt'pod viid5ou ostrahou, nakollko tam
neust6le posedSvajri rdzne Livly aobtahujfi obyvatelJov Lwnada aj n6vdtevnikov. IVIgr. },/.inia Imrichov6
podakovala Mestskej policii za rispesn6 vybavovanie p,riestupkov a opfiala sa ohlladom osfidzania

,,paprid" - kto mh ztoho prinos, di Mestsk6 policia, Me, alebo mesto. P. mestsky policajt nevedel
obpovedat a prisfiibil, Le toto preverf, nado ho p. starostka poLiadala, aby pisomne odpovedal p.
poilankyni Imrichovej. P. M6ria Pikulikov6 sa opytala ohlladom chodnfka oproti star6mu obchodn6mu
do*u smerom k Lidl , nakoliko tam je neporiadok, do sa s tym robi d'alej, nakollko na minulom MZ sa

o tom hovorilo. Mgr Ing. Radoslav Olek5rit< sa op;ital, do sa deje s vrakmi i.ut nachddzajucimi sa pri

Studenohorskej ulici, tieto zaberajri parkovacie miesta. Taktiei. by poprosil aby bola Mestskd policia

sridinn6 v spolupr6ci s MU pri zavidzani novych VZN do livota v Lamadi (najmZi dodrZiavanie distoty
na kontajnerovych stojisk6ch - najma Studenohorsk| 12,13,51 a 53). Mgr. Maria trmrichov6 n6sledne
informovala o pl6novanej akcii na Skolskom dvore podas ktorej budri deti robif grafity.p. starostka
ozrejmtla, Ze Mestsk6 policia bola o tejto akcii pisomne informovan6. Ing. Ludovit Ludenid informoval
o ,,,ruk t auta Avie (na spojnici Zhorinska cesta a Cesta na Klanec), ktorej majitel' uL' zomtel a je potreba

odstr6nit' tento vrak. N6sledne p. starostka ukondila diskusiu a dala hlasovat' o n6vrhu uznesenia

s pripomienkami.
Ztz 9 - RNDr. Dulan Akantis, Mgr" MSria dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol dech, Mgr.

M6ria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kov6,Ing. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. R.adoslav Olek55k, MSria

Pikulikovf, Ing. Daniel Valentovid CSc.
ZdrLalsa:0
Frot i :0
Nehlasoval: I - JUDr. Jrilia Ondri5ov6
p. starostka pod'akovala z6stupcom Mestskej policie zatftasf a spolupr6cu.



K bodu 3 - Sprfva o plnenf uzneseni MZ Bratislava - Lamai splatnych k 16.6.2008
p.starostka dala slovo p. prednostovi, ktory sa ho vzdatr a nSsledne otvorila diskusiu" Ing. Daniel
Valetnovid, CSc. poZiadal p. prednostu o zhodnotenie v dom by mohli poslanci MZ dopom6ct' MU
v plneni jeho riloh. p. prednosta reagoval tym, Le v sirdasnosti je st6le aktu6lny Akdnf plSn MC, Pl6n
hospod6rskeho a soci6lneho rozvoja Me a podnety a ndmety z komisii kde nie je plne vyulity priestor,
kde by sa mohol d6sledne prebraf rilohy Akdn6ho pl6nu a n6sledne naformulovaf ninory komisii. P.
starostka ozrejmila, le kaLdy uto_rok na OPV je stabilny bod - lystupy z komisif, kde sa preberajri
poZiadavky komisii. Mgr. Maria Cadikov6 sa opytala, ako to pokraduje s bufetom v Skole - di je mo1ne
obmedzit predaj nezdravych potravin. P. starostka informovala, Le budrici tyldefi mii stretnutie so
z6ujemkyiou o prev6dzkovanie bufetu na ktorom sa dohodnri a bude teda aj moZnost' ovplyvnit'
sortiment vyrobkov, ktor6 sa budir vbufete predhvat. F. staroska ukondila diskusiu adala hlasovat'
o uzneseni v bode A s pripomienkami, v bode Bbezpripomienok.
Za: ll- RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Maria dadikov5, Mgr. Richard danaky, MVDr" Pavol eech, Mgr.
Maria ImrichovS, Mgr. Marta Jany5kovl,lng. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. R-adoslav Olek56k, Maria
Pikulikov6, JUDr. Jirlia OndriSov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
Zdrilalsat 0
Prot i :0
Nehlasoval:0

K bodu 7 - Nfvrh VZN 8.212008 o zitkaze poLivania a predaja alkoholickfch n{pojov na verejne
pristupnych miestach na inemiMd Bratislava - Lamai

i, staiostka privitala z6stupkyilu Advok6tskej kancelSrie p. -Mer. Dagmar HamZikovri. Dalej
informoval a, ie nixrhtohto VZN sme konzultovali so z6stupcamr /,eleznidnej policie a z6stupcami Me

Star6 mesto. Nakol'ko n6s Leleznidnh policia informovala, Le ra novozrekon5truovanej lelezni(nei
stanici v Lamadi doch1dza k vandalizmu pod vplyvom alkoholu, poliadali sme AK, aby zosriladila n65

ndvrhVZN tykajrici sa tohto probl6mu. N6sledne otvorila diskusiu. Ing. I3udovit Ludenid pod'akoval za

aktivitu v tejto oblasti. P. prednosta navrhol zaltrn.ft pod $ t ziil<Iadnl pojmy podlia n6vrhu v prilohe.

JUDr Jrilia Ondri5ov6 a Ing. Daniel Valentovid CSc. tento n6vrh podporili. F. Staroska pod'akovala

a dala hlasovaf o uzneseni s pripomienkami doplnenia pojrnovej ternninol6gie do $ I - verejn6

priestranstvo a verejne pristupn6 miesto"
Zaz ll- RNDr. Du$an Akantis, Mgr. M6ria dadikovS, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol dech, Mgr.

Maria ImrichovS, Mgr. Marta Jany5kovl,Ing. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek5ak, Maria

Pikulikov6, .IUDr. Jrilia Ondri5ov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
ZdrLzlsa:0
Proti: 0
Nehlasoval:0

K bodu g - Nrivrh VZN i.3/2008 o dodriiavani distofy a poriadku na rizemi Mi Bratislava -

Lamai
p. starostkapoLiadalap. prednostu orivodn6 slovo, ktory sa ho vzdal ap. starostka otvorila diskusiu.

ing. Iludovii Ludenie vy.iaOrit nlzor, Le "toto VZN je absohitne neprijatefnd, nakollko nn6Ze bYf

polencion6lne predmetom Sikanovania MO vodi obdanom - dl. II ods"l - nesrihlasil s dikciou, Le za

dirtot, a poriadtk je zodpovedny vlastnik nehnutelnosti bez ohlladu na to, akym sp6sobom k znedisteniu

do5lo - demon5troval svoj ,r"r,ihlur na priklade zateptovania bytovlfch domov a n6sledn6ho rozfukania

diastodiek polystyr6nu, *l"bo pripad psich vykalov na ehodniku pred rodinnfm domom. Vyjadril

presveddenie,'Le d6vod znedistenia je povinnosf skrimat'. Kdl. III ods. 7 - zbernd n6doby na odpad

nesmir byt' umiestnen6 na chodniku, okraji vozovky ani na inorn verejtom priestranstve - nesirhlasil

s tfmto odsekorn nakollko kontajnery na lriedenf odpad sa v na5ej Me nach6dzait ptiwe na tfchto

priestranstv6ch. Ct. IV ods. 10 - verejnd priestranstv6 sa musia distit' denne, vr5tane sobdt, nedief

a sviatkov- povaZu.je tento odsek za mezmysel. TaktieZ dlanok V ods. 1-5 je podlia p. Ing' Ijudovita

I-udenida nezmystom, navrhuje tieto body vypustit' a nahradif vetou ,,distif chodniky je povinnf

vlastnik, spr6vca, alebo uLiiatell priliahlej nehnutellnosti primeranym sp6sobom." Ustanovenie dl'



V bodu 9 - distenie ostatnych komunik6cii zabezpeduje Miestny rirad - povaZuje zalalentne, je potrebn6
toto presne definovat'. N6sledne vyjadril rozhordenie aj nad dlinkom Vi ktorj treba kompletne
prepracovat' podlla jeho n6zoru (najmti ustanovenie o povinnosti v dl. VI ods. 3). N6sledne poZadoval
irplne vypustit' ustanovenie o disteni chodnikov v priestoroch kde jazdi mestsk6 hromadn6 doprava,
nakollko ako obdan s tymto ustanovenirn m6Ze srihlasit a povaZuje to za Sikanovanie. Toto VZN
povaZuje za zneulitelnl aneprijatellnd. P. RNDr. Du5an Akantis sa plne stotoZnil s n6zormi B. Ing.
Ludenida adoporuduje tento materi6l dopracovat'. P. Mgr. Maria Imrichovd taktiel, podporila niaor p.
poslanca Ludenida a vyjadrila dl. II ods. 2 povaluje za neal<tuillny nakollko v Lamadi nie sir elektridky.
P. Ing. Ludovit Ludenid opiitovne poZadoval st'aZenie Sikany uradu vodi obdanov a vyjadnl nir,og Le
Md nem6 mor6lne pr6vo poZadovat' od obdanov plnenie povinnosti, ktoni si sama neplni. P. Ing. Daniel
Valentovid, CSc. sa pripojil kndzoru predrednikov. JUDr. Jirlia Ondri5ov6 vyjadrilan6zor, Le vLamadi
Zijf aj obyvatelia, ktory sa o svoj majetok nestarajri, v6bec neodhriajri sneh a prdve toto treba obmedzit',
RNDr. Du5an Akantis poLiadal o vymedzenie ustanovenf "burina" a ,,n6lety", dl" IV. Ods.10 - vyjadril,
Le asi nevie predstavit' denn6 distenie chodnikov, taktie? ustanovenie dl. VI ods. 3 povaiule za
nercalizovatefn6 a poiiadal o moZnost' pokutovania neplnenia si povinnostf. Ing. Ludovit Ludenid
upozornil na ustanovenie dl6nku IX - sankcie, povaZuj e ho za ridelnd proti obyvatellom Lamada -

fyzickym a pr6vnickym osob6m. VyZaduje taktiei, definovanie povinnosti Me a Magistr6tu. P.
prednosta ozrejmil, Le pri vypracovani VZN sme vychddzali ztoho, ieka1d| vec niekomu prtri a ten m6
povinnost' sa oilu starat', ak sa nestar6, moZno plnenie povinnosti vymihat. N6sledne sa vyjadril, Ze
n6vrh VZN st'ahuj e avraciana rokovanie komisii. P. starostka teda ukondila diskusiu.

K bodu 10 - Ndvrh VZN 8.5t2008, ktorym sa meni a dopiila VZNE.lt2005 o poskytovanf dotfcif v
zneniYzN 8.212007
p. starostkapoLiadala orivodnd slovo p. prednostu, ktory ozrejmTl, ie tento n6wh VZN je splnenim
uznesenia (,. 1412008N zo dira 17.3.2008. N6sledne p. starostka otvorila diskusiu. P. Ing. Daniel
Valentovid, CSc. privital tento n6vrh VZN nakollko v minulosti sa stali situ6cie, Ze prideien6 dot6cie
neboli patridne vyridtovan6. P. M6ria Pikulikov6 sa opytala, di predloZenri vySka sankcii je beZn6, nado
p. starostka odpovedala kladne. Ing. Valentovid, CSc. dodal, Ze v ojedinel;ich pripadoch, na zfklade
patridnych d6vodov bude moZn6 pokutu odpustit'. N6sledne p. starostka ukondila diskusiu adala
hlasovat' o predloZenom n6vrhu uznesenia bez pripomienok.
Za: ll- RNDr. Du5an Akantis, Mgr. M6ria iafit ova, Mgr. Richard ianaky, MVDr. Pavol dech, Mgr'
Mhrra Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovl,Ing. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Mrlria
Pikulikov6, JUDr. J{rlia Ondri5ov6, Ing. Daniel Valentovid CSc"
ZdrLalsa: A
Prot i :0
Nehlasoval:0
p. staro stka pod'akoval a za tdast Mgr. Dagmar HamZikovej .

K bodu 11 - N6vrh projektu ,,Miniihrisko Lamaio6
p. starostka informovala, Ze MR odporudila predloZeny n6vrh schvSlit' a otvorila diskusiu. Mgr. Maria
Cadikovf sa opytala, di sa uy', waLovalo nad konkr6tnym miestom umiestnenia miihriska, nado p.

starostka reagovala z6pome. RNDr. Du5an Akantis vyjadril nhzor, Ze moZnosti je velia. F. starostka
navrhla riesit' umiestnenie ai ket bude schviiend dotacia. P. starostka ukondila diskusiu adala

o n6vrhu uznesenia bez pripomienok hlasovat"
Zaz 1.1- RNDr" Du5an Akantis, Mgr" Nzl6ria dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr' Pavol eech, Mgr.

Vlriria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovil,Ing. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek5ak, Maria

Pikulikov6, JUDr. Jirlia Ondri5ovS, Ing. Daniel Valentovid CSc.
ZdrLalsar 0
Prot i :0
Nehlasoval;0



K bodu 5 - Sprdva o hontrole dodrZiavania YV,N 8.112007 o poskytovani jednorrizovej ddvky
socidlne odkizanym obianom
p. starostka informovala, Le touto spr6vou reagujeme na poZiadavku poslancov na ddslednri kontrolu
pouZivania finandn;ich prostriedkov, vzdala sa rivodn6ho slova a otvorila diskusiu. Ing. Daniel
Valentovid, CSc. vyjadril plnri d6veru soci6lnej komisii. P. starostka ukondila diskusiu adala hlasovat'
o n6vrhu uznesenia bez pripomienok.
Zzz ll.- RNDr. DuSan Akantis, Mgr. M6ria eadikovS, Mgr. Richard Canaky, MVDr. Pavol Cech, Mgr.

Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovl,Ing. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. R.adoslav Olek36k, Mhtia
PikulikovS, JUDr. Jirlia OndriSov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
ZdrLzlsaz 0
Proti: 0
Nehlasoval:0

K bodu 6 - Nfvrh pl6nu iinnosti miestneho kontrol6ra na 2.polrok 2008
p. starostka poZiadiaposiancov, aby sa k uveden6mu materi6lu vyjadrili a otvorila diskusiu. Ing. Daniel

Valentovid Liadal zal-rrnif do pl6nu dinnosti miestneho kontrol6ra: kontroiu pokladne, pokladnidnych

oper6cii s akcentom na vysku hotovostnych rihrad a ich frekvenciu ako i riplnost' dokladov, kontrolu

zmlty napr1ce asluZby realizovanl vroku 2007 avprvom polroku 2008 ata\<tie/' kontrolu

dodrliavania internej smernice o verejnom obstarSvani zarok2007 aprvy polrok roku 2008, nakollko to

zvy5i celkovy prehiad poslancov o hospod6reni MIJ. Vyjadril ndzor, Le by stadilo tak6to spr6vy

pt.dktudut' t* )u dva mesiace, popripade raz za Stvrt' roka. JUDr. Jrilia Ondri5ovii sa opytala ohlladom

todu 3, di je to okt6ber, alebo november 2008. p. Mgr. Maria Imrichov6 poLiadala, aby ako riloha d. I

bola zaradend prepracovanie spr6vy k zSvere1n6mu ridtu. P. starostka ukondila diskusiu a dala hlasovaf

o n6vrhu uznesenie s pripomienkami"
Za: l!- RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Maria dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol eech, Mgr.

M6rta Imrichov6, Mgr. Marta Jany3kovl,lng. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Mhria

Pikulikovd, JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Ing. Daniel Valentovid CSc'
Zdri,alsat A
Proti: 0
Nehlasoval:0

K bodu 14 - Nivrh rimcov6ho pl6nu iinnosti MR a nl.IZna 2.polrok 2008
p. starostka otvorila diskusiu bez rivodn6ho slova apohiadala aby pripomienky z predo5l6ho bodu,

ohfudo* dinnosti miestneho kontrol6ra zosriladit' s tymto r6mcovym planom dinnosti MR a MZ.

Ozrejmila tal<tiei,,le je samozrejm6, Ze budri doplnen6 body podfa aktu6lneho stavu.

Zaz ll- RNDr. Du5an Akantis, Mgr. M5ria datikov6, Mgr.-Richard danaky, MVDr. Pavol eech, Mgr'

Vl6ria Imrichovd, Mgr. Marta Jany5kovl,trng. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Oleksak, Mdria

Fikulikov6, JUDr. Jrilia ondrisovS, Ing. Daniei valentovid csc.
Zdril,alsa: A
Prot i :0
Nehlasoval:0

K bodu 15 * N:fivrh Regionilneho zdruZe-nia mestskych iasti hlavn6ho mesta SR Bratisla\T na

vydanie zhkana, ktorvm sa meni a dopiila zftkon Slovenskej nrirodnej rady i.377l99aZb" o

hlavnorn meste slovenskej republilry Bratislave v znenf neskoriich predpisov a menia a dopiilajri

niektor6 zrlkony
p. starostka doplnila aktu6lne informfcia ohfadom posledn6ho rokovania v zloleni p. starostovia

vladimir Kubovid, Ing. vladimir Mrin aDoc. RNDr. Milan Ft6dnik, cSc" sp. prim6torom Ing.

A"dr;;;* Du*"urr.yti oru 20.06.2008 kde sa upravovali posledn6 tri veci - sp6sob schvallovania

Statritu hl. mesta SR., definiciu postavenia mestskych dasti adelenie qfnosov zpredaja nehnutelln6ho



majetku. Je pravdepodobn6, Ze p. poslanec Doc. MUDr. Zvondr, CSc. (starosta Me Rada) ho predloZi
ako poslaneckf ndvrh. Informovalataktiel., Le zp}vodndho zadania, ktor6 zadali starostovia mestsklich
dasti skupine vyjednSvadov, ostalo len torzo, vyjadrila sklamanie z tohto vysledku, Ze podstatn6 veci sa
do n6vrhu zhkona nedostali a teda hlasovala proti. Taktiei ozrejmila, Le definitivny nSvrhje v ruk6ch
poslancov NRSR aLe je dohoda zklubu starostov, Ze pripomienky, ktor6 budir maf poslanci MZ sa
zosumarizuju ana rokovanie NRSR ich predloZi p. poslanec Zvon6r. Ing. IJudovit Ludenid vyjadril
sklamanie nad rie5enim dane z nehnutel'nosti a vyjadril sa, Le osobne stratil dOveru vodi p. Doc" RNDI"
Milanovi Ft6dnikovi, CSc. nakollko t6to dai n6m bola odobrat6 zdkonom alen zdkonom n6m m6Ze byt'
vr6ten6 (nie zmenou Statritu). Taktiei, sa vyjadril, iemu v n6vrhu zdkota ch;iba ustanovenie aby zvereny
majetok bol majetkom mestsk;ich dasti a ndsledne navrhol, aby sa neprijalo uznesenie, Ze ,,berieme na
vedomie", ale ,,ostro protestujeme" proti takdmuto vystupu, ktorf je proti zdujmom rnestskych dastf.
MVDr. Pavol iech vyjadril sklamanie nad predloZenym materi6lom a nepodpori ho. Ing. Daniel
Valentovid, CSc. podporil predrednikov apoZiadal, aby MZ dalo jasnf sign5l nesrihlasu s predmetnym
ndwhom zilkona, aby ho mohla pani starostka pouZit' v d'al5ich rokovaniach. Mgr. Ing. R.adoslav
Olek56k sa vyjadril, Le prhve mestskd dasti boli tie, ktor6 iniciovali noveliz6ciu tohto zifl<ona. Dalej
vyjadril pofutovanie nad ustripenim zpincipiSlnych poliadaviek, ktor6 boli definovan6 na zadiatku
anajma vyjadril n6zor, Ze prechodn6 ustanovenia k zmentmt vykonanym k 1.1.2009 sri absohitne
nevykonateln6 - $ 3Ia aich znenie by malo byt zaraden6 vtexte zbkona ajasne pomenovan6" Na
poslednom rokovani podfa predloZen6ho z6pisu sa rokovalo aj o tom, ,,Le pimtfiora zaujimalo
prerozdelenie finandnych prostriedkov. Podl'a jeho prepodtov maximum prerozdelenia dane zprijrnov
fyzicklfch os6b medzi mesto amestsk6 dasti.je 68%ku32o/o, do prid6 mestskyrn dastiamT5 miI. Sk.
Zhstupcovia starostov s tym na zftklade manddtu region6lneho zdrulenia vyslovili sfhlas." - v srivislosti
s dim sa opytal na ziildade ak6ho mandStu pritomni starostovia vyslovili s tymto srihlas a obraii tak
mestskd dasti o 150 mil. Sk, nakollko v n6vrhu zilkonaje pomer 64%ku36%o,tento pomer bol vytvoreny
od toho od doho sa odvijame od roku 2005, kedy bola fi5k6lna decentraliz6cia, ked' mal ten byt'balik
dani zprijmov mal byt' 54Yo(pre Ue) m 46%o prldom 100% z dane z nehnutellnosti by i51o mestu. Dalej
ozrejmll, Le teruz sa dohodlo , Ze dai' z nehnutellnosti bude prerozdelend 50o/o ku 50%. N6sledne poLiadal
o jasnir Specifik6ciu majetku ktory bude prevedeny do vlastnictva Mi priamo v zSkone pridom zvercny
majetok sa st6va majetkom mestskej dasti, nakollko formullciu obsiahnutri v niivrhu zifl<ona (v jeho

prechodn;fch ustanoveniach) povaZuje za nedostatodne Specifickri a moZnri viacerych vykladov. Taktie?
poLiadal, aby spr6vu dane znehnutellnosti vykon6valinazhklade skrisenosti mestskd dasti. Na ziklade
uveden6ho navrhol uznesenie, i,eMZ MC BA - Lamai ostro protestuje proti predloZen6mu ndvrhu
zitkonr- o hlavnom meste Bratislavau ked'Ze ide proti zfujmom obyvatel'ov mestskych iasti
s pripomienkami: 1. riesit'prerozdelenie prijmov medzi mesto a mestsk6 iasti priamo v z6kone pri
podiele dani zprijmov fyzictcych osdb zachovaf pomer 64oh hl. mesto - 36 "h mestsk6 dasti, 2.
v zitkone Specifikovat' majetok, ktory bude prevedeny do vlastnictva mestskej iasti zo strany
mesta, priiom zvereny majetok sa stfva majetkom mestskej 6asti, 3. sprrivu dane z nehnutel'nosti
vykondvajf mestsk6 iasti. P. starostka pod'akovalap" Mgr. Ing. Radoslavovi Olek56kovi adodala, Le
pri prejedn6vani n6vrhu ztil<ona vo vyboroch narodnej rady, kde budri dotazovani ako starostovia
mestskych dasti sa bude m6ct' opriet' o takto formuiovand uznesenie. O slovo n6sledne poliadal MVDr.
Pavol iech a op;ftal sa, di na zdklade uznesenia z minul6ho MZ boI pozvany p. primStor na rokovanie.
F. starostka odpovedala, 2e 6no, av5ak v uzneseni nebol navrhnuty termin, ani d6vod. V srivislosti
s uvedenym p. Ing. Iudovit Ludenid iliadaI inform6cie ohlladom Region6lneho zdruLenia mestskych

dasti hl. mesta SR Bratislavy, v dom n6s zastupujrl nakollko n6s sklamalo a neobhajuje na5e zduimy. P.

starostka reagovala tym, Ze ozrejmlla, Le aka1dom n6vrhu starostov sa na RZ hlasuje av5ak v sfdasnosti
p" Ing" Frimmel odmietol nad'alej rokovat',.informovala tieZ, Le kllird vyberu starostov, ktori boli

porretenl rokovaf zaRZbol, podlia vellkosti Md a podlia aiZby funkdn6ho obdobia konkr6tneho starostu.

TaktieZ v5ak vyjadrila n6dej, Ze pripomienky mests\ich dasti pom6Zu poslancom NRSR zorientovat' sa

v problematike nakollko pr6ve oni budir predkladatellom z6kona. Mgr. Ing. Radoslav Olek56k navrhol

doplnit' do uznesenia bod B. schval'uje vystfpenie mestskej iasti Bratislava Lamai

z Regionrilneho zdrui,enia mestskych iastf hl" mesta SR Bratislava z ddvodu nepresadzovania

zriujmov obyvatel'ov mestskej iasti Bratislava - Lamai pri rokovaniach o novele zdkona o hl.



meste SR Bratislave" N6sledne p. starostka ukondila diskusiu a dala hlasovat o n6whu uznesenia Mgr.
Ing. Radoslava Olek56ka.
Zaz ll - RNDr. Du5an Akantis, Mgr" Maria dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol dech, Mgr.
Mhrta Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovS, Ing" Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. R.adoslav Olek56k, Maia
Pikulikov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Xng. Daniel Valentovid CSc.
ZdrLalsaz 0
Proti: 0
Nehlasoval:0

K bodu 16 - Nfvrh na nakladanie s nehnutel'nym majetkom
p. starostka poliadala p. prednostu o irvodn6 slovo a on stiahol bod 16c z rokovania nakoliko spol.
Komprint s.r.o. zobrala svoju Ziadost' na odkripenie budovy spiit a poliadala o rokovanie ohlladom
rekon5trukcie budow.
l6a - Liadosf o prenfjom parkovacfch miest - CORVUS Slovakia, s.r.o.
p. starostka informovala, Le stanovisko Komisie financii, podnikatellskfch aktivit a dopravy ataktiel.
stanovisko Miestnej rady je pozitivne, s pripomienkou zvy5enia ceny pren6jmu o 100 Yo ako pr6vnickej
osobe a otvorila diskusiu k tomuto bodu. Mgr. Ing. Radoslav Olek5dk poliadal o zahrnutie ustanovenia
ozndmenia vypovedania zmlwy mesiac vopred bez udania ddvodu, najmti nakollko budova VUB bude
prebudovan6 na sidlo MU, aby bolo moZne parkovaf n6vStev6m azarnestnancom MU. P. starostka
ukondila diskusiu a dala o hlasovat' o uzneseni s pripomienkami.
Zaz 8 - Mgr. Mfuia dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol ieoh, Mgr. Marta Jany5kovl,lng.
Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, M6ria Pikulikov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
ZdrL,al sa: 1 - Mgr. Mriria Imrichovd
Prot i :0
Nehlasoval: 2 - RNDr. Du5an Akantis. JUDI. Jflia Ondri5ov5

16b - Liad,ost'o vyhradenie parkovacich miest - Slovenskri poSta, a.s.
p. starostka informovala o stanovisku Komisie financii, podnikatellskych al<tivit a dopravy, ktord
odponida schv6lit dve vyhraden6 parkovacie miesta v nimi urdenom dase, nie v5ak non stop a n6sledne
otvorila diskusiu. Ing. Daniel Valentovid, CSc. podporil stanovisko komisie ohlladom obrnedzenia dasu.
P. starostka ukondila diskusiu a dala hlasovaf o n6vrhu uznesenia s pripomienkami.
Za:1A - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Maria dadfkov6, Mgr. Richard Canaky, MVDr. Favol eech, Mgr.
Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovS,lng. Ludovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek55k, MSria
Pikulikov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.
Zdrilal,saz A
Prot i :0
Nehlasoval: 1 'JUDr. Jrilia Ondri5ov6

16d - Ziadost'o odkripenie pozemkov - Emilia PetriSovf
p. starostka na rivod informovala, Ze komisie neodponidajri predloZeny n6vrh schv6lit', otvorila diskusiu
a n6sledne ju ukondila a dala hlasovat' o predioZenom uznesenf.
Za: A
ZdrLalsa; 9 - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. M6ria Cadikov6,Mgr. R.ichard ianaky, MVDr. Pavol iech,
Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovl,}l{hria Pikulikov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDI.
Jirlia Ondri5ov6
Proti: Z-Ing. Ludovit l-udenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k
NehXasoval:0

16e - Liadosf o odkrftpenie pozemku - Ing. Dana Sottovi
p. starostka na rivod informovala o stanovisk6ch komisii, zktorych Komisia financi{, podnikateliskych
aktivit a dopravy neodporuda sohv6lit' a Komisia vystavby, rizemndho rozvoja a dopravy srihlasi za



podmienky, Le predmetom predaja bude len plocha, ktor6 je v sridasnosti v u1ivani. Ndsledne p.
starostka otvorila diskusiu. P. Ing. trjudovit Ludenid ozrejmil stanovisko stavebnej komisie tfm, Le
p6vodny n6vrh bol zabraf aj verejn6 priestranstvo s dim nesrihlasili nakollko sa jedn6 o tzv. deliacu
zelei.Informoval tiel, Le p. Sottov6 dlhodobo-3O rokov uLiva o 2 melre viac ako bola p6vodn |hranica
pozemku. Zblrto d6vodu je stanovisko stavebnej komisie v takom zneni. RNDr. Du5an Akantis ryjadril
n6zor, Ze bude potrebn6 obhliadka na mieste samom nakollko abraz na geometrickom pl6ne nie je
zalomeny tak ako v skutodnosti. P. starostka ukondila diskusiu a stiahla bod zrokovania s tfm Ze
budeme poi,adovat doplnit' aznovupredloZif na najbliZ5ie zasadnutieMZ geometricky pl,in, ktory bude
kopirovat' jestvujrice oplotenie "

l6f - /,iaAost' o prendjorn pozemku na vystavbu zimn6ho Stadi6na - Pro VIP, s.r.o.
p. starostka informovala o stanovisku Komisie qistavby, rizemn6ho rozvoja a dopravy, ktord srihlasi
v pripade, Le sa nendjde vhodnej5ie miesto a doporuduje halu otodit' o 90o a posunrit' bliZSie k budove
Skoly. Komisia financif, podnikateliskych aktivit a dopravy odporuda schv6lif za symbolickrl vy5ku
pren6jmu za podmienky, Le budri jasne definovan6 primeran6 benefity pre obyvatel'ov Me Lamad"
N6sledne p. starostka otvorila diskusiu. RNDr. Du5an Akantis vyjadril nflzor, Ze je potrebn6 presne
definovat plochu o ktoru sa jedn6 aktordak,torh ostane pre Skolu, zaqimaho akri je zmluvauzavretdzo
Skolou atal<tiei, ako bude postupovaf vystavba. Ing. Daniel Valentovid CSc. poLiadal o definovanie
benefitov pre MC a tieZ presnri plochu akri budri potrebovat. P. starostka privitala zdstupcov investora p.
Sochora, Pi5teka a riaditel'a OA Liberta p. Slobodu. Ing. IJudovft Ludenid poznamenal, Le je nakloneny
tento iniciative postavif takrito halu av5ak sa taktieZ vyjadril, Ze je nutn6 upravit' vy5kovf rozdiel -
uvilLit moZnost zapustenia, vyu1itie okolitych pozemkov atd'. RNDr. Du5an Akantis informoval, Ze
plne podporuje zhmer, av5ak je skoro odsrihlasit' pren6jom pozemku. V srivislosti s uvedenym p.
starostka navrhla pozmenit' znenie uznesenia na ,,schvafuje ideovf zhmef' aozrejmila, Le zmluvnd
podmienky sir otdzkou d'al5ieho procesu. P. starostka n6sledne poLiadala posiancov a otizky priamo na
prftomnych z6stupcov investora. Ing. Ludovit Ludenid poznamenal, Le investor rnusi doniest'
z magistr(rtu potvrdenie , Ze zimerje v srilade s rizemnym pl6nom. Mgr. Maria eadikov6 sa vyjadrila, Ze
podporuje terfio zSmer aLiadalaviac inform6cii ohlladom benefitov pre Me Lamad. Mgr. Ing. Radoslav
Olek56k podporil zinrrer investora. MVDr. Pavol eech sa vyjadril, Ze umiestnenie Stadi6na si vie
predstavit' aj vinom prostredf, ak v5ak bude umiestneny vtomto, liada na septembromMZ predloZit'
moZnosti zapustenia haly do zeme.Ing. I3udovit Ludenid poliadal o definovanie vy5ky haly. P. starostka
ukondila diskusiil apoLiadala o reakciu z6stupcov investora.
Na zasadnutieMZ sa dostavil JUDr. Peter Grom - poiet poslancov: L2
p" Riaditell Sloboda informoval, Le ndjomnh zmluva na pozemok s OA Liberta je uzatvoren6 do konca
roku 2018, boli vyzvany komisiami o predloZenie stanoviska magistr6tu, di je stavba v srilade
srizemnym pl6nom - trito priniesli aje vsrilade. Taktiei, informoval, ie priniesli zoznam benefitov,
ktord ponrikajri pre Me Lamad, teda poskytnri 3 hodiny malej plochy denne vrdtane vikendov, s tym Ze
v r6mci pracovn6ho tyLdia by to vyuZfvali Skoly acezvikend ostatni obyvatelia. V sridastnom n6vrhu
je vy5ka haly niZ5ia o 4 metre ako strecha Skoly, d'alej informoval o 3 alternativach posunu umiestnenia
haly a o moZnostiach rie5enia parkovania a prfstupovej cesty. O slovo poLiadal p. Pi5tek a infornoval
opiit' o benefitoch, n6sledne dodal, Ze na predrnetnom pozemku sa aj v sfidasnosti nachddza Sportovisko
ajeho ridel sa teda nezmeni" Co sa tyka vy5ky,.je navrhovand najniZ5iamolnh - 10 m aobjasnil, Ze
konkr6tnosti sa dohovoria na n6slednfch rokovaniach. Ing. Uudovit Ludenid poznamenal, Ze podfa jeho
ndzou, vy5ku benefitov treba definovat' matematicky - aby sa ich hodnota vyrovnala qf5ke beZn6ho
prendjmu v tejto lokalite. JUDr. Peter Grom ryjadril srihlas s p. Ing. Ludenidom av5ak pripomenul
poslanie mestskej dasti napiiat' soci6lne, kultrirne a Sportov6 potreby obyvateliov. N6sledne p. starostka
ukondila diskusir,r a dala hlasovat' o uzneseni: MZ schval'uje predloZeny ideovf z6mer na vystavbu
zimn6ho Stadi6na - Pro VIP, s.r.o. s pripomienkami.
Zaz 12 - RNDr" DuSan Akantis, Mgr. Maria dadikov6, Mgr. R.ichard danaky, MVDr. Pavol iech,
JUDr. Peter Grom, Mgr. M6ria Imrichovii, Mgr. Marta Jany5kov6, Ing. Eudovit Ludenid, Mgr. ing.
Radoslav Olek5ak, ivi6ria Pikulikovd, JUDr. Jrilia Ondri5ovd, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
Zdrilalsat A
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Proti: 0
Nehlasoval:0

16g - Liadost'o pozastavenie odpredaja pozemkov Ing. Anne Nemiekovej a odkrfipenie pozemkov
Miroslavom Sykorom
p. starostka informovala, 2e bola doruden6 Ziadost' p. Sykoru v ktorej pfSe, Ze predmetny pozemok
dlhodobo uLiva a je oplotenf viac ako 40 rokov, a sme povinni sa dou zaoberat, n6sledne otvorila
diskusiu. RNDr. Du5an Akantis vyjadril pollutovanie nad situ6ciou, vyjadril n6dej vyrie5enia situilcie
a doporudil prrjat' uznesenie. JUDr. Peter Grom poLiadal o preskrimanie, di je Mi Lamad vlastnikom
predmetn6ho pozemku a vyjadril nesrihlas so znenfm uznesenia. Ing. IJudovit Ludenid informoval
o vystupe z komisie vystavby, rizemn6ho rozvoja a dopravy ktor6 nesrihlasi s vystavbou rodinnych
domov v tejto oblasti, nakollko tam nie je pristupov6 cesta. JUDr. Jrilia Ondri5ov6 predniesla n6wh
uznesenia: MZ schvaltuje predloil,eny nfvrh o pozastavenie odpredaja pozemkov parc. i. '/,,48411

a 1485 Ing. Anne Nemiekovej s pripomienkami. p. starostka dala hlasovat o uzneseni:
Za: 12 - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. M6ria dadikov6, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol dech,
JUDr. Peter Grom, Mgr. Maria Imrichovd, Mgr. Marta Jany5kov|, Ing" Ludovit l-udenid, Mgr" Ing.
Radoslav Olek56k, MSria Pikulikovd, JUDr. Jrilia Ondri5ovil, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
ZdrLalsaz A
Prot i :0
Nehlasoval:0

16h - Nfvrh Ziadosti o prenfjom pozemku- TJ pri SAV
p. starostka dala irvodn6 slovo Mgr. Ing. Radoslavovi Olek56kovi, ktory je predkladatellom bodu. Mgr.
Ing. Radoslav OlekSSk ozrejmil, 2e tdto Ziadost ui, bola na rokovani zastupitetstva, kedy poslanci
poliadali o predloZenie zmluvy so Specifikriciou povinnosti zmluvnych str6n" Komisia financii,
podnikateliskych aktivft a dopravy srihlasi s dobou n6jmu nakollko n6jomca mh z6qem o granty
z externfch zdrojov, investovaf do nov6ho asfaltov6ho povrchu, skultivovat prostredie a d6 novd
osvetlenie. V srivislosti s uvedenym upozornil na dl. 5 ods. 2 ni..vrhu zmluvy. RNDr. Du5an Akantis
podporil ndvrh av5ak md zato, Ze bude potrebnd tam vytvorif kultrirne podmienky v sridinnosti
s vedenim Skoly. Mgr. M6ria Imrichov6 taktiei, privitala trito aktivitu. Mgr. Ing. Radoslav Olek5ilk spoiu
s Ing. Ludovitom Ludenidom: MZ A. schval'uje prendjorn pozemku na Xkolskom dvone ohraniieny
mantinelmi o vymere 600 m2 na dobu tr0 rokov hokejbalovdmu klubu TJ SAV Bratislava - Lamad
za roinf n6jomn6 1. Sk za podmienok uvedenych v zmluve s pripomienkou vypustit' dl. VI ods. 2
pism. b a v zixerein!,ch ustanoveniach zitkaz prenfjmu 3 osobim bez sfhlasu mestskej iasti
Bratislava tr,amai. JUDr. Peter Grom navrhol doplnenie uznesenia doplnit' v zmluve do il.
V. ustanovenie _o povinnosti ndjomcu koordinovatt svoje aktivity na prenajatom pozemku
s riaditel'kou ZS za ridelom zabrhnenia kolizii terminov Sportovych akcii a \Tuky organizovanych
25. p. starostka dala hlasovat' najprv o uzneseni navrhnutom Mgr. Ing. Radoslavom Olek5rlkom a Ing.
Ludovitom Ludenidom:
Za: 12 - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Mriria(adikov6, Mgr.Richard ianaky, MVDr. Pavol dech,
JUDI. Peter Grom, Mgr. Mhria ImrichovS, Mgr. Marta Jany5kov|, Ing. Ludovft I-udenid, Mgr. Ing.
Radoslav Olek56k, M6ria Pikulikov6, JUDr. Jrilia Ondri5ovd, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
ZdrLalsaz A
Proti: 0
Nehlasoval:0
N6sledne dala p. starostka hlasovaf o ndvrhu p. JUDr. Petra Groma:
Zaz 12 - RNDr" Du5an Akantis, Mgr. Mrlria dadfkovd, Mgr. Richard ianaky, iVIVDr. Pavol dech,
JUDr. Peter Grom, Mgr. M6ria Imrichovii, Mgr. Marta Jany5kovii, Ing. trjudovft Ludenid, Mgr. Ing.
Radoslav Olek5ak, Vl6ria Pikulikovri, JUDr. Jrilia Ondri5ovS, trng. Daniel Valentovid, CSc.
ZdrLalsaz 0
Frot i :0
Nehlasoval: 0
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NSsledne dala p. starostka hlasovat' o uzneseni ako celku:
Za: 12 - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. M6ria Cadikov6, Mgr. Richard ianaky, MVDr. Pavol dech,
JUDr" Peter Grom, Mgr. M6ria ImrichovS, Mgr. Marta Jany5kov6, Ing" Ludovft Ludenid, Mgr. Ing.
Radoslav Olek56k, M6ria Pikulfkov6, JUDr" Jrilia OndriSov6, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
ZdiLzlsa:0
Prot i :0
Nehlasoval:0

K bodu 17 - Informfcia o moZnosti prepojenia Dribravky a Lamaia
JUDr. Jirlia Ondri5ov6 dala rivodn6 slovo p. prednostovi, ktory ozrejmil, Le sa jednrl o iniciativu
mestskej dasti BA - Dribravka aichzirmer bol prerokovanf vMZ Dirbravka avd6vodovej sprSve sri
ddvody ktor6 ich k tomu vedri a taktiel. postoj VUC. N6sledne otvorila JUDr. Jrilia Ondri5ov6 diskusiu"
Ing. Daniel Valentovid, CSc. informoval, Ze schvaliuje predloZeny zdmer, privital najmli to, Ze sa tento
pjojekt uskutodni, Le nitmto umoZni rozliri( cintorin. JUDr. Peter Grom tiel,vyjadril srihlas. Mgr. Maria
Cadikov6 sa zaujimala o to, kde sa nachhdza predmetn;f chodnik atakJiei, di by tam chodila mestskd
hromadn6 doprava na do p. JUDr. Ondri5ov6 odpovedala, Le to bude otilzkou d'alSich rokovani. P. JUDr"
Jrilia Ondri5ov6 n6sledne ukondila diskusiu a dala hlasovaf o n6vrhu uznesenia bez pripomienok.
Za: 12 - RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Mdria dadikov6, Mgr. Richard (anaky, MVDr. Pavol iech,
JUDr. Peter Grom, Mgr. Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovl, lng. Ludovit l-udenid, Mgr. Ing.
Radoslav Olek56k, MfiriaPikulfkov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
ZdrLalsaz 0
Prot i :0
Nehlasoval: 0

K bodu 18 - Nfvrh in3titucionflneho odilenenia materskej Skoly ( originflne kompetencie
samosprfvy) od z6kladnej Skoly (preneseny vykon Stdtnej spr6vy)
JUDr. Jrilia Ondri5ov6 dala rivodn6 slovo p. prednostovi, ktory ozrejmil, Ze predkladany rnateri6l bol
vypracovany na zilklade uzneseniaMZ t,. 6312008N zo dia22.05.2008 v ktorom MZ Ziadalo predloZif
n6vrh in5titucion6lneho oddlenenia materskej Skoly od ZS a vytvorit' samostatnri MS s pr6vnou
subjektivitou od 01 .01.2009. Taktiei, informoval, Le s tym sirvisi cely rad krokov, ktor6 je nevyhnutn6
vykonat', ide najmli o zaradenie VtS do siete SkOl a Skolskych zaiadeni., ktordmu predchhdzairi kroky
ako vyradenie ZS a MS na Malokarpatskorn n6mesti zo sieie Skdt a Skolskfch zariadeni, zriadenie MS,
zaradenie ZS do siete 5k61 a Skolskfch zariadeni a n6sledne zaradenie Skolskej jed6ine a Skolskej
kuchyne na Heyrovskdho d. 4 spolu s prevSdzkou na Malokarpatskom n6mesti d. 6 do siete 5k6l
a5kolsk;ich zariadeni ato do 30.6.2008 ak m6byt Skola a5k6lka firnkdn6 od 1. septembra 2009.
S uvedenym srivisi aj uloZenie prednostovi MU prerokovaf uznesenie v Rade 5ko1y a predloZif Ziadost'
a zaradenie do siete it Ot u Skolikych zariadeni na Ministerstvo Skolstva SR a aj uloZenie riaditefke ZS
a MS predloZit' pripravovanf organizitciu Skolsk6ho roku spolu s ekonomickou analyzou dopadov
oddlenenia MS od ZS. rulr. Jrilia Ondri5ov6 pod'akovala a otvorila diskusiu. RNDr. Du5an Akantis
informoval, Ze Miestn a rada sa dohodla , 2e bez finandnej analyzy nem6 vyznam sa do takejto aktivity
pfsfat. Mgr" Mriria Imrichov6 sa vyjadrila,Le im ako Skole to nebude prektdaf, navrhla v5ak, aby
ekonomickrl analyzu vypracoval Miestny urad. Ing. Daniel Valentovid, CSc. vyjadril srihlas
spredrednikmi apoznamenal, Le v materi6loch nena3iel od6vodnenie potreby oddlenenia Skoly od
S[On<y apoukazal na zvy5end n6klady ak by sa tak stalo. Mgr. Maria eadfkova taktiei, vyjadrila srihlas
s predrednikmi a taktiel poliadala o od6vodnenie navrhovan6ho postupu. V srivislosti s uvedenlim p.

starostka azrejmila, Ze MZ v svojom uzneseni d. 63D0ABN poZiadalo o predloZenie n6vrhu
injtitucionfllne oddienenia MS od ZS spolu s terminmi. Mgr. Ing. Radoslav Olek56k pouki.zal naIo, Le
na m6jovom zasadnuti MZ sa hovorilo o predmetnom in5titucion6lnom oddleneni z 2 d6vodov, prvym
boli financie, ktor6 este neboli dlenen6 - boli sme financovany zo St6tneho rozpodtu, a druhym bolo, Ze
v dobe ked' sa spojili ZS s MS hrozilo zatvorenie 5k6lky pre nedostatok deti, v dne5nej dobe vdak

zaznamenhvame ich narast. Pripomenul, Le frnandnri stranku ukdle aZ ekonomickd analyza dopadov,
ktoru by mal vypracovat' Miestny duad v spolupr6ci s p. riaditellkou ZS. Vyjadril tieZ podporu tomuto
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zftmeru..IUDr. Peter Grom vyjadril srihlas s n6zormi p. Mgr" Ing. Radoslava Olek56ka, taktiei, vyjadril
ndzor, Ze vpredlolenom materi6li nie je uveden6 v5etko tak,aby to bolo akceptovan6 vtejto chvili. F.
starostka poLiadalaposlancov, aby predloZili pozrneilovacie n6why k uzneseniu.
RNDr. Du5an Akantis navrhol stiahnutt rnateri6l a prerokovatt ho aL, po ekonomickom zhodnosteni
oddlenenia" P. starostka dala o jeho nilvrhu hlasovat':
Znz 7 - RNDr. Dudan Akantis, Mgr" M6ria eadfkovS, Mgr. Richard danaky, MVDr. Pavol dech, .Itr-IDr.
Peter Grom, Minia PikulikovS, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
Zdrt'al, sa: 5 - Mgr. Maria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovd, Ing. IJudovit Ludenid, \zlgr. Ing. Radoslav
Olek56k, JUDr. Jirlia OndriSovd,
Prot i :0
Nehlasoval:0

Mgr. M6ria Imrichov6 dala nilvrh nazmenu uznesenia: vypustitt bod C u uznesenia. Bod Cl presunrit'
ako bod 8.3 (ukladd prednostovi).
JUDr. Jrilia Ondri5ov6 dala nSvrh na zmenu uznesenia: v bode A1 ....od 1.9.2009, v bode A3 ...od
1.9.2009, a v bode A4 ....od 1.9.2A09"
N6sledne p. starostka stiahla bod z rokovania.

K bodu 18 A - Nrivrh na zriadenie komisie na pre5etrenie st'aZnosti p" Ing" I{ammela
p" starostka informovala o obsahu sfaZnosti na Ing. Rudolfa Str6favu, miestneho kontrol6ra. Taktiei,
upozornila na dohodu z minul6ho zastupitelistva, Le do komisii na pre5etrovanie sfaZnosti budri
nominovani vSetci poslanci MZ. N6sledne sa pani starostka poLiadata p. MVDr. Pavla eecha o podanie
inform6cie ohfadom zasadnutia komisie na presetrenie sfaZnosti zriadene.j MZ,ktorej je predsedom.
MVDr. Pavol dech odpovedal, Ze komisia sazatial nezi5la zd6vodu jeho pracovnej vytaZenosti aZe
navrhuje termin 2.7.2008. JUDr. Jrilia Ondri5ovd upozornila, le v zrnysle zftkona o st'aZnostiach musi
byt' pre kaZdt st'aZnost' zriadenh samostatn6 komisia, v uzneseni MZ rnusi byf urdenf predseda
a odpovedat' je nutn6 do 30 dni, s moZnost'ou predlZenia na60 dnizo zdvaLnych d6vodov. RNDr. Duian
Akantis uporoznil, Le staZnosti p. Hammela sir komplikovanl atreba sa nimi ddkladne zaoberat'. Mgr.
Ing. Radoslav Olek56k upozornil, Ze p. Hammel si musi uvedomit', Ze na pridelenie dot6cie nem5 pr6vny
nfrok. N6sledne p. starostka ukondila diskusiu adala hlasovat ouzneseni: MZ A schval'uje AL
zriadenie komisie z\oi,eneizo v5etkych poslancov MZ na pre5etrenie st'aZnosti Ing. T. Hammela na
miestneho kontrol6ra MC Bratislava - Lamai Ing. Rudolfa Strriilavu, A2 za predsedu uvedenej
komisie MVDr. Favla iecha.
Zaz A
Zdrilal sa: RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Maria iadfkov6, Mgr. Richard ianaky, MVDr. Pavol iech,
JUDr. Peter Grom, Mgr. Mhria Imrichov6, Maria Pikulikov6, JUDr" Jrilia Ondri5ov6, Ing. Daniel
Valentovid, CSc.
Froti: {)
Nehlasoval: 3- Mgr. Marta Jany5kov6,Ing. I3udovit Ludenid, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k,

K bodu 18 B - Nfvrh na zriadenie komisie na pre5etrenie st'aZnosti p. trng. Ilammela
p. starostka informovala o obsahu st'aZnosti na Mgr. Ol3gu Kelto5ovri a otvorila diskusiu do ktorej sa
nikto neprihl6sil, tak ju ukondila adala hlasovat' o uzneseni: MZ A schval'uje Al zriadenie komisie
zlohenej zo v3etlrych poslancovMZ na pre5etrenie st'ainosti Ing. T. Hammela na starostku Md
Bratislava Lamai Mgr" Ol'gu l(elto5ovf M za predsedu uvedenej komisie MVDr. Pavla decha.
Zaz 0
ZdrLal sa: 7 -RI{Dr. Du5an Akantis, Mgr. M6ria iadikov6, Mgr. Richard eanaky, JIJDT. Peter Grom,
Mgr. Mdria Imrichov6, .IUDr. Jrilia Ondri5ovd, Ing. Daniel Valentovid, CSc.
Frot i :0
Nehlasoval: 5 - MVDr. Pavol dech, Mgr. Marta Jany5kovii, Ing. IJudovit Ludenid, Mgr. Ing. R.adoslav
Olek5ilk, Vldria PikulikovS,
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K bodu 18 C - Nrivrh na zriadenie komisie na pre5etrenie st'aZnosti p" Ing. Harnrnela
p. starostka informovala o obsahu st'aZnosti na zodpovednf osobu za uvedenie nepravdivych ridajov
v z6pisnici zo zasadnutia MZ Bratislava - Lamad dira 22.05.2008 a v zSpisniciach prfslu5nlfch komisii
a st'aZnost' na pridelenie dot6cie pre stolnotenisovf oddiel STO Lamad ana zodpovednri osobu za
nepravdiv6 vyroky v zinname z rokovania komisie Skolstva a Sportu pri MZ Me BA-Lamad dria
6.3.2008. N6sledne otvorila diskusiu do ktorej sa nik neprihldsil, tak ju ukondila adala hlasovat'
o uzneseni: A. schval'uje A.1 zriadenie komisie zloZ,enej zo v5etkych poslancov na pre5etrenie
sttaZnosti Ing. T. Hammela na zodpovednrfi osobu za uvedenie nepnavdivfch idajov v zdpisnici zo
zasadnutia MZ Bratislava Lamai dila 22.05"2008 a v zSpisniciach prfslu5n;ich komisif
a st'aZnost'na pridelenie dotdcie pre stolnotenisovy oddiel ST0 Lamai a na zodpovednf osobu za
nepravdiv6 qiroky v zhzname z rokovania komisie Skolstva a Sportu priMZ Vfd gA-Larnad dila
6.3.2008, 4.2 za predsedu uvedenej komisie MVDr. Pavla Cecha.

Zaz A

Zdrilal sa: 6 -RNDr. Du5an Akantis, Mgr. Mrlria eadikov6, Mgr" R.ichard danaky, Mgr. M6ria
Imrichov6, JUDI. Jflia Ondri5ov5, Miiria PikulfkovS,
Proti: 0
Nehlasoval: 6 - MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta JanySkov6, Ing. I-ludovit Ludenid,
Mgr. Ing. Radoslav Olek56k,Ing. Daniel Valentovid, CSc.

p. starostka poLiadala poslancov, aby sa pisomne ospravedlnili, ak sa nem6Ze zidaslnit rokovania
komisie na pre5etrenie st aZnosti dfia 2.7 .2008, pridom sa ospravedlnila JUDr. Jrilia Ondri5ov6, nakollko
bude odcestovanS,Ing. Iiudovit Ludenid i RNDr. Du5an Akantis.

K bodu L9 - Rdzne
p. starostka otvorila diskusiu ktomuto bodu. Mgr. M6ria ImrichovdpoLiadala MU, aby distribuoval
materi6ly v predstihu a ndsledne podotkla, Ze Vrandovidova ulica nie je kosen6. P. starostka ozrejmila,
Le toto tzemte mh na starosti magistr6t. RNDr. DuSan Akantis poliadal o vykaz pr6c kosenia, nakoliko
napriklad od zast6vky k cintorinu je pokoseny len I m a zvy5ok je zarasteny. N6sledne informoval, Ze
podul vela pozitivnych ohlasov na trhovisko, v srivislosti s dim poliadal, aby pri ofici6inom otvoreni
boli knahliadnutiu doklady ondkladoch avliberovom konani na doddvatela prhc. P. starostka
ozrejmila, Le na trhovisko je spracovan6 Stridia, odprezentovand a odsiihlasen6 na komisiirch a na MR
aMZ, t6to Stridia nfim zatial postaduje, pretole sa jedn6 len o stavebn6 fpravy jestvujricej plochy
trhoviska a prilahlych chodnikov, nie o nov6 stavby, ostatn6 nov6 prvky ako lavidky, kvetin6de a
smetn6 ko5e nie sri tieZ stavbami, pretoZe nie sri pevne spojen6 so zemou sri mobiln6, na umiestnenie
predajnych pultov a stdnkov sa pripravuje projektov6 dokumentdcia, napojenie na siete m6 projektovri
dokumentilciu odsrihlasenri spr6vcami sieti, povolenie na ich umiestnenie nie je potrebn6, nakollko sa
jedn6 len o prfpojky k hlavnym rozvodom a nie o nov6 rozvody, na cel6 prdce bolo uroben6 verejnd
obstar6vanie- vyzva bola dand 4.2.2008, vyberov6 komisia zasadala 17 .3.2008 a zmluva bola podpisan6
3.4.2008" Frrlce zadali 22.4.2008, v rozpodte boli na to vydlenend finandn6 prostriedky. Ing. Daniel
Valentovid, CSc" doplnil, Ze pocit'uje nedostatok inform6cii tohto typu do sa tyka Odzy (dasovy
harrnonogram, zmluvu)- nakoliko sa obdania o to zaujimajfi" P" starostka reagovala, Le MZ zaviazalo
VIU aby zadal urychlene budovu rekon5truovat, ztohto d6vodu nem6me vtejto chvili materifiy
pripravend, sii v5ak k nahliadnutiu na MU a na septembrovom zasadnuti MZ budri predloZen6. Ing.
Daniel Valentovid, CSc. poliadal o rozhovor p. starostky s investorom stavby na Bako5ovej, nakofko je
tam vellmi vellk6 pra5nosf a obyvatelia tejto lokality sri vefmi nespokojni. Ing. Ludovit tr-udenid sa
zavjimal, di existuje rozpis umiestfiovania vellkokapacitnych kontajnerov z dOvodu umoZnenia
n6slednej kontroly" F" starostka mu odpovedala, Le rozpis byva uverejnenf v Lamadanovi. N6sledne p.
trng. IJudovit Ludenid informoval MZ, Le prokuratrira tiesi pripad 2 pozemkov, ktor6 protipr6vne ziskalo
druZstvo Devfn v Zfthorskej Bystrici arhdby vedel, ak6 kroky podnikri MU v tejto veci. balej poliadal
o vfpis zuznesenia ohlladom kopania optic(fch k6blov spolodnost'ou Micronet ataktiei, o vydan6
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stanovisko. N6sledne informoval, Ze magistrdt vydal stanovisko k cyklistick6mu Stadi6nu - Ze je
v siriade s fzemnym pl6nom ateda petidnrl akcia bola zavildzajuca. Dodal, Ze je potrebne aby MZ
zaqimalo stanovisk6 k petici6m. Tal<tiei, poLiadal o harmonogram pr6c na Zhorinskej ulici. NSsledne
poZiadal, aby sa 500 000,- Sk od spol. Tesco Stores a.s. pouZilo na ekologick6 projekty apeniaze,ktorl
sf v rozpodte vydlenen6 na tieto projekty boli pouZit6 na rekon5trukciu kriZovatky. P. starostka
ozrejmila, Ze v5et\imi podnetmi poslancov sa budri zaoberut prislu5nd komisie. MVDr. Pavol iech sa
zaujimal ositu6ciu santdnnymi systdmami, pod'akoval za v5etky avyjadril llltost, Ze srne zatial'
nedosiahli zdany koniec. PoZiadal tiei, aby boli optitovne pozvani z6stupcovia Orange na septembrovd
zasadnr.rtie MZ aprisliirbil, Ze prinesie dokument zaobercjici sa touto problennatikou. N6sledne
informoval, 2e Lamadania odmietajri platit za fuobnd za 2 roky dopredu aliadajt, aby bol cintorfn
zvereny do spr6vy Me BA -Lamad.Ing. Daniel Valentovid, CSc. pod'akoval pracovnikomMlJ za
promptn6 zhsahy podas kalamity apoliadal, aby sa myslelo aj na detaily ohlladom kosenia (nakoliko
ost6vajri k6pky pokosenej trhvy atA hnije). P. starostka informovala, Le zatial nevieme, ak6 celkov6
Skody spdsobila nedSvna vichrica, ale m6me inform6cie, Ze popadali aj stromy, ktor6 sme navrhovali
vyrfhat, av5al< n5m to nebolo povolen6.od Ochrany prirody. P.M6ria Pikulfkov6 sa opftala, komu sa
odstupuje st'aZnost' ktor6 je doruden6 MU. P. starostka odpovedala, Le p.kontrol6rovi a p. prednostovi,
ktori ju v sridinnosti s odbornfmi irtvarmi uradu rie5ia. N6sledne p. Pikulikovt zaujimal stav ohfadom
chodnikov na Vrandovidovej, nakollko sri hotov6 len do Yz. P" starostka ozrejmila, ie MagistrSt dal na
dobudovanie 500 000,- Sk a Me Larnad 2 000 000,- Sk. N6sledne p. Pikulfkovd pod'akovala
pracovnikom MU, ktori upravovali Sk6lku na Heyrovsk6ho. P. PikulikovS potom poLiadala o zruSenie
jej dlenstva v Rade Skoly nakollko sa cfti osodovan6 od ostatnych dlenov Rady Skoly. N6sledne aj p.
Mgr. Marta Janyikovd poLiadala o zruSenie svojho dlenstva v Rade Skoly. P. JUDr. Jrilia Ondri5ov6
informovala,2e je povinnost'ou zo zikona, aby 2 poslanci boli vRade Skoly. MVDr. Pavol dech
navrhol, aby pri5li z6stupcovia RS a podali vysvetlenie k tejto situ6cii. Mgr. Mriria iadikov6 poliadala
o viac inform6cii ohl'adom rekon5trukdnfch pr6v v Oine arada by videla projektovrl dokument6ciu,
zmluvy, dasov6 harmonogram pr6c, nakollko sa jej pytajri rodidia na kontroln6 dni. TaktieZ by rada
vedela, z akeho d6vodu nebol v Lamadane uverejneny inze#rt o potrebe uditeliek v 5k6lke. P. starostka
odporudila p. Mgr. Mrlrii iadikove.j aby sa dohodla s p. Ing. Rycht6rikovou a p. Ing. Martincovou
ohlladom nahliadnutia do predmetnych dokumentov. Na dotaz ohfadom dl6nku reagoval p. prednosta,
ktory si nechal poslat v5etky materiilly toho sa tykajice od p. Mrdzovej a bude inforrnovat' o vysledku
preSetrenia. Mgr. Marta Jany5kov6 sa opytala ako sme daleko ohlladom pardika pri Skole a dodala, 2e
by sa tam mali umiestnit' aspofi lavidky. P. starostka informovala, ie dakhme na dot6ciu z Ministerstva
financii oktorri sme vtejto srivislosti Ziadali a\e sme dali pripravit' n6vrh zilhradnyn architektorn
z kvetinarstva Kulla. MVDr. Pavol eech poZiadal o rokovanie s p. Mgr. Petdkovou ohlladorn odchodu
p. Mgr. Marty Jany5kovej zo Skoly. RNDr. Du5an Akantis poliadal o postrek ohodnika na
Vrandovidovej. JUDr. Jrilia Ondri5ov6 navrhla, ohfadom listu p. D6iidkovej, aby bola pozvand na
rokovanie MZ a tam sa odpovedalo na jej dotazy. P. starostka dodala, Ze p. Daiidkov6 bude pozvand E
na rokovania prislu5n;ich komisii "

K bodu 17 - Interpelicie poslancov
Nikto z prftomnfch nevzniesol Ziadnu pripomienku.

K bodu 18-Zixer
Starostka sa pod'akovala pritomnyrn poslancom MZ azamestnancom MU a zasadnutieMZukondila.
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Overovatelia zdPisnice:

Mgr. Marta JanY5kovri
po slankyila MC Brati sl av a Lamad

Ing. Daniel.Valentovii' CSc.
poslanec MC Bratisl av a Lanad

Mgr. Ol'ga Kelto5ovi
staro stka MC Bratisl av a Lama(

Eubomir Plai
Prednosta MC Bratisl av a Lamad

Zapisala: Mgr. Jana Ristvejov6
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